
LBF Valdes sēdes protokols 

2023.gada 28. jūlijā, sākums plkst. 15:00, beigas plkst. 16:15, norises vieta attālināti  

Piedalās valdes locekļi: Imants Parādnieks (IP), Jānis Bethers (JB), Jeļena Alfejeva (JA), Ilze 

Andersone (IA), Egons Lavendelis (EL) 

Sapulci vada: Imants Parādnieks; protokolē: Ilze Andersone 

Dienas kārtība: 

1) Par valdes locekļu funkciju sadalījumu 

2) Par LBF pārstāvniecību dažādās organizācijās un komunikāciju 

3) Finansējuma piesaiste LBF 

4) Dokumentu repozitorija izveidošana LBF valdes vajadzībām 

5) Pateicību izteikšana aktīvākajiem Latvijas bridža sabiedrības locekļiem 

6) Izmaiņas Latvijas Jaukto pāru čempionāta nolikumā 

 

Valdes sēde: 

1) Par valdes locekļu funkciju sadalījumu 

IP informē, ka viņš ir apzinājis visus valdes locekļus un ar katru apspriedis iespējamo valdes 

pienākumu sadali. 

• Sporta Tehniskā komisija (STK). STK ir komisija ar visplašāko pienākumu loku – 

turnīru organizēšanu, nolikumu sagatavošanu, klasifikācijas uzskaites organizēšanu u.c. 

pienākumiem. IP izvirza STK vadīt JA. Visi atbalsta.  

Lēmums: iecelt JA par Sporta Tehniskās komisijas vadītāju. 

• Tienešu komisija (TK). Tiesnešu kontekstā šobrīd ir divi galvenie uzdevumi: tiesnešu 

piesaistīšana un tiesnešu EBL seminārs, kas rudenī norisināsies Rīgā. EL uzskata, ka TK 

līdzšinējā formātā nebija iespējams darboties efektīvi, un tā vietā piedāvā reorganizēt TK 

un STK komisijas, kam ir daudz saistīti uzdevumi. IP ierosina EL uzņemties divus 

uzdevumus: 1) ar tiesnešiem saistītos jautājumus un 2) ar spēlētāju klasifikācijas uzskaiti 

saistītos jautājumus. JB izsaka ierosinājumu EL darboties STK kā JA vietniekam. Visi 

atbalsta. 

Lēmums: iecelt EL par STK vadītāja vietnieku kā atbildīgo par diviem jautājumiem: tiesnešu 

piesaisti/EBL semināru un spēlētāju klasifikācijas uzskaiti. Jautājumu par TK likvidēšanu vai 

reorganizāciju lemt citā valdes sēdē. 

• Popularizācijas komisija (POP). IP izsaka vēlmi kļūst par POP komisijas vadītāju, kā arī 

uzņemties stratēģijas projekta izstrādes pienākumus, balstoties arī uz jau izstrādātajām 

stratēģijas versijām. Visi atbalsta. 



Lēmums: iecelt IP par Popularizācijas komisijas vadītāju. IP izstrādāt stratēģijas projekta 

pirmo versiju līdz 15. augustam. 

• Jauniešu komisija (JK). IP piedāvā Jauniešu komisiju vadīt JB. Visi atbalsta. 

Lēmums: iecelt JB par Jauniešu komisijas vadītāju. 

• Finanšu aprites un uzskaites jautājumi. IP piedāvā finanšu aprites un uzskaites 

pienākumus uzņemties IA, tai skaitā visu kontu un maksājumu pārvaldīšanu, kā arī atskaišu 

veidošanu. Visi atbalsta. 

Lēmums: iecelt IA kā atbildīgo par LBF finansēm un to uzskaiti.  

 

2) Par LBF pārstāvniecību dažādās organizācijās un komunikāciju 

• Notiek diskusija par LBF pārstāvošajām personām LSFP, EBL, WBF un citās 

organizācijās. IP vēlas uzņemties komunikāciju ar LSFP, ar kuras darbību viņš ir labi 

pazīstams. JA aicina EBL un WBF pārstāvēt vismaz diviem LBF pārstāvjiem, no kuriem 

viens būtu Kārlis Rubins.  

Lēmums: norīkot IP par kontaktpersonu ar LSFP. Jautājumu par EBL un WBF 

kontaktpersonām detalizētāk izskatīt nākamajā valdes sēdē. 

• Notiek diskusija par oficiālas LBF e-pasta adreses izveidošanu, lai kontaktpersonas maiņas 

gadījumā nebūtu dažādās organizācijās jāmaina saziņas e-pasts. EL ideju atbalsta, bet 

norāda, ka ir nepieciešams nodrošināt šī e-pasta regulāru pārbaudi. Kā varianti tiek izteikti 

publiski e-pasta nodrošinātāji (piemēram, Gmail) vai ar bridge.lv domēnu saistīta e-pasta 

adrese. JA informē, ka bridge.lv domēna vārds pieder Dainim Uļjanovam (DU), un šobrīd 

LBF izmanto lvbridge.lv domēnu. IP apņemas pārrunāt šo jautājumu ar DU. 

Lēmums: noskaidrot iespēju izmantot bridge.lv domēna e-pastu (IP). Jautājumu tālāk izskatīt 

citā valdes sēdē.  

 

3) Finansējuma piesaiste LBF 

IP aicina valdes locekļus apzināt cilvēkus un organizācijas, caur kuriem varētu piesaistīt 

finansējumu.  

EL aicina pirms konkrētu atbalstītāju uzrunāšanas noformulēt viedokli par nozarēm, kuru 

atbalstītāji un kādas aktivitātes ir pieņemami LBF. LBF šobrīd ir gatavs rīkot pasākumus reģionos 

sadarbībā ar vietējiem atbalstītājiem. IP izsaka viedokli, ka LBF ir svarīga reputācija un 

finansējuma avots ir būtisks faktors; IA piekrīt un norāda, ka līdzīga veida diskusija ir bijusi arī 

iepriekšējā valdē.  

IA informē, ka eksistē iepriekšējās valdes lēmums par finansējuma piesaistes procentiem. Vairāki 

valdes locekļi uzskata, ka ir jālemj par izmaiņām procentu sadalījumā vai šis lēmums jāatceļ. 



Lēmums: valdes locekļiem apzināt potenciālus finansējuma avotus. IA iesūtīt pārējiem valdes 

locekļiem protokola izrakstu par esošo procentu sadali. Finansējuma piesaistes jautājumu turpināt 

izskatīt citā valdes sēdē.  

 

4) Dokumentu repozitorija izveidošana LBF valdes vajadzībām 

IA ierosina izveidot valdes iekšējām vajadzībām strukturētu dokumentu repozitoriju, kas saturētu 

finanšu, protokolu, nolikumu un cita veida dokumentāciju. Šāds repozitorijs arī atvieglotu 

zināšanu nodošanu jauniem valdes locekļiem.  

Lēmums: IA izveidot Google Drive repozitoriju ar valdes dokumentāciju un piešķirt piekļuvi 

valdes locekļiem uz individuālas piekļuves pamata.  

 

5) Pateicību izteikšana aktīvākajiem Latvijas bridža sabiedrības locekļiem 

JB ir ierosinājis izveidot tradīciju gada beigās izteikt pateicības aktīvākajiem Latvijas bridža 

sabiedrības locekļiem, kas ir veikuši ieguldījumu Latvijas bridža sabiedrības labā. IP izsaka 

atbalstu idejai un aicina JB izveidot sarakstu, kurā būtu aprakstīti labie darbi un personas, kas tos 

ir veikušas, uzskaitot esošos sasniegumus bridžā, kas apliecina - ka mums ir arī ar ko lepoties. JB 

piekrīt.  

Lēmums: JB izveidot sarakstu, kurā ir uzskaitīti sasniegumi, labie darbi un personas, kas tos ir 

veikušas. Par turpmākām darbībām lemt citā valdes sēdē. 

 

6) Izmaiņas Latvijas Jaukto pāru čempionāta nolikumā 

Notiek diskusija, vai Jaukto pāru čempionātā neieviest atšķirīgu dalības maksu atkarībā no tā, vai 

tā tiek maksāta ar pārskaitījumu vai spēles vietā. 

Lēmums: apstiprināt 2023. gada Jaukto pāru čempionāta nolikuma projektu, papildinot to ar 

punktu, ka dalības maksa spēles vietā ir par 5 EUR augstāka nekā dalības maksa, kas veikta ar 

pārskaitījumu.   

 


